
Hoe zorgen wij ervoor dat 1 (scholen) + 1 (werkveld) 3 wordt?  

 
Een korte samenvatting van de break-out room Zuid 
 
Iedereen is het erover eens dat communicatie en samenwerking tussen de scholen en het 
werkveld noodzakelijk is en dat gebeurt ook steeds meer. Er zijn al goede initiatieven 
ontstaan of gaan ontstaan.  
 
Hieronder de samenvatting waarover is gediscussieerd:  

• Specialisatie is bijna onmogelijk door een te klein studentenaanbod, daarom wordt er 
breed opgeleid. Een oplossing kan zijn om extra praktijkgerichte casuïstiek aan te 
bieden door samenwerking met bedrijf en school en/of minors op te zetten, bijv 
tussen de stage en het afstuderen. Op veel scholen gebeurt dat ook al. 

• Samenwerking MBO-HBO-Universiteit 

• Inzetten van gastdocenten 

• Hybride-docenten  

• Voorlichting over verwachting stage/werken op het lab 

• Sparren met een vakspecialist, rondleidingen en/of snuffelstages kunnen helpen, bijv 
3/4de jaars stageaires informeren 2de jaars stageaires 

• Binden en behouden te prefereren, veel studenten willen echter doorstuderen (MBO 
40% - 50%, HBO 20 %) 

• Werkveldbijeenkomsten bijwonen is relevant, dan weet je wat er speelt 
 
 

Hoe krijgen we 1+1=3 

• Informatie geven aan het voortgezet onderwijs over het beroep, werf slim, beroep is 
slecht in beeld 

• Alumni studenten als ambassadeurs 

• Niet alleen school en werkveld maar ook student betrekken 
 
Er is een goede aanzet gemaakt, met elkaar in gesprek blijven en communicatie is heel 
belangrijk. Het beroep moet zichtbaarder gemaakt worden. 
 


